
Referat af bestyrelsesmøde mandag den 20. juni kl. 19.00 – ca. 21.00 

Deltagere: Martin, Inge, Steen, Anders, Marianne og Willy 

Afbud: Peter 

 

Punkter: Underpunkter: Beslutninger: 

1. Siden sidst  Når der blev afholdt et ekstraordinært 
bestyrelsesmøde, hang det sammen med en 
artikel i Kalundborg Folkeblad, hvoraf det 
fremgik, at kommunen var ved at finde en 
løsning på vejproblemerne. En løsning, hvor 
beboerne i området kun i begrænset omfang 
ville blive hørt. 

Bestyrelsen besluttede, at den ville tage 
hurtige initiativer. 

 1.1 Udspillet fra kommunen 
omtalt i Kalundborg 
Folkeblad 

Der var ikke tilfredshed med kommunens 
udspil. Der er tilsyneladende tale om en 
lukning/rundkørsel ved Nældedalsvej. Og 
dermed en omlægning af busruten. Og 
Klintedalsvej skal efter en istandsættelse 
overdrages til beboerne. Udgifterne til 
istandsættelse skal deles mellem beboerne 
og kommunen. Men fordelingsmodellen er 
ikke fastlagt. 

 1.2 Læserbreve og WSA’ s 
interview 

 

 1.3 Møde med Ulrik og 
Thorkild 

Willy er inviteret til møde med Thorkild og 
Ulrik om vejen og historien bag den. 

 1.4 Steens kontakt til anden 
grundejerforening 

Steen har været i dialog med 
grundejerforeningerne – Strandbakken og 
Granlystien. Det overvejes at indlede et 
”samarbejde” med dem, såfremt de/vi 
skønner, der bliver behov for det.  

 1.5 Gåtur med 
borgmesteren – hvornår og 
hvor? 

Enighed om, at borgmesteren inviteres til en 
gåtur i starten af august. At alle de 
bestyrelsesmedlemmer, der kan, deltager i 
gåturen. 



  2 

2. Hvad foreslår vi?   

 2.1 Hver bestyrelsesmedlem 
skal komme med 2 
overvejelser  

Der var enighed om, at vi ikke i den aktuelle 
situation skal bruge kræfter på at komme 
med forslag.  

 Hvilken strategi/holdning 
skal bestyrelsen indtage? 

Bestyrelsen lagde sig fast på følgende 
strategi: 

1. At vi vil se, hvilke overvejelser 
kommunen har gjort sig. Og hvilke analyser 
der ligger bag 

2. At vi efterfølgende sammen med 
medlemmerne vil lægge os fast på en model 

3. At udgangspunktet for bestyrelsens 
anbefaling af model er, at den indeholder en 
fremtidssikring af områdets trafikale 
forhold: 

3.1 At børnene kan komme til skole på en 
sikker og tryg måde. At forældre, der må 
følge deres børn til skole, ikke skal på en 
længere køretur 

3.2 At tung trafik og udefrakommende 
kommende kørsel begrænses 

3.3 At der etableres chikaner, så det 
umuliggøres at køre hurtigere end 
forholdene tillader 

3.4 At der skabes plads til bløde trafikanter 
– gående, forældre med barnevogne, 
motionister og cyklister 

3. Skov og 
Naturstyrelsen 

 Martin har set på Skov- og Naturstyrelsens 
hjemmeside for at vurdere, om der er 
problemstillinger, vi skal iagttage. Om der 
er ting på vej. 

Der var enighed om, at vi fortsat holder 
øjnene åbne også på det område. Og at vi er 
opmærksomme på, at kommunens 
løsningsforslag kan være i strid med 
bekendtgørelsen om strandbeskyttelse. 
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 3.1 Hvad ved vi?  

 3.2 Hvad skal vi bruge den 
viden til? 

 

4. Analysearbejdet  Der var enighed om at holde fast i den 
tidligere beslutning om at fortage en 
trafiktælling/vurdering. 

 4.1 Hvordan går det.? Skal 
vi se på andre ting? 

 

 4.2 Skal vi tale med andre?  

 4.3 Skal vi fx have juridisk 
bistand? 

Der var enighed om, at Willy skal undersøge 
mulighederne for at få lavet et juridisk 
responsum om Klintedalsvej. Det bør 
afdækkes, om kommunen kan gøre det, 
kommunen lægger op til.  Om kommunen 
ved dens egenhændige disponering over 
vejen siden 40’erne (busdrift/vedligehold af 
vejen/snerydning mm) har påtaget sig en 
forpligtigelse, der ikke kan væltes tilbage på 
områdets beboere. 

5. Den ekstraordinære 
generalforsamling 

  

 5.1 Svar fra 
oplægsholdere/politikere 

Endnu ikke modtaget svar. 

Enighed om, at Marianne undersøger 
muligheden for at låne lokaler på 
Nyrupskolen. Der er kun ca. 70 pladser i 
Kystparken, og vi må forvente, at 
deltagelsen bliver større. 

 5.2 Dato for afholdelse af 
generalforsamlingen 

Enighed om, at det er politikerne, der afgør 
tidspunktet for generalforsamlingen. 

 5.3 Hvem kan deltage i 
formødet? 

Enighed om, at alle områdets beboere kan 
deltage i formødet.  

 5.4 Hvem kan deltage i 
generalforsamlingen? 

Enighed om, at kun medlemmer af 
grundejerforeningen kan deltage. At der kan 
tegnes medlemmer inden 
generalforsamlingen begynder. 
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 5.5 Afvikling af møde og 
generalforsamlingen 

Enighed om, at Willy leder formødet. At 
Marianne spørger Ole Hagemann, om han 
vil være dirigent på generalforsamlingen. 

 5.5 Efterfølgende 
udsendelse af information 
om drøftelser og eventuelle 
beslutninger 

Enighed om, at Willy laver en indkaldelse til 
formøde og generalforsamling. 

6. Medlemssituationen  Der er næsten 60 medlemmer, og der 
kommer fortsat medlemmer. 

 6.1 En situationsrapport  

7. Næste møde  Enighed om, at der holdes et 
bestyrelsesmøde, når vi har en dato fra 
politikerne.  

Willy indkalder 

 


